

Thailand bersedia merapatkan Asia Tenggara dengan inisiatif Sabuk dan Jalan

Sebagai pengerusi ACMECS (Strategi Kerjasama Ekonomi Ayeyawadi - Chao Phraya - Mekong), tahun depan, Thailand bersedia untuk melancarkan Pelan Induk Kesalinghubungan ACMECS dan bersedia untuk merapatkan Asia Tenggara dan Inisiatif Sabuk dan Jalan (BRI).

Menteri Luar Negeri Don Pramudwinai, bersama Menteri Pengangkutan Arkhom Termpittayapaisith, Menteri Perdagangan Apiradi Tantraporn, Menteri Digital untuk Ekonomi dan Masyarakat Pichet Durongkaverroj, dan Menteri Sains dan Teknologi Atchaka Sibunruang, menghadiri Forum Sabuk dan Jalan untuk Kerjasama Antarabangsa, yang dihoskan oleh Rakyat Republik China di Beijing pada 14 Mei 2017.

Mesyuarat itu bertukar-tukar pandangan dan membincangkan dan untuk memajukan lagi BRI melalui pembinaan kerjasama menang-menang. China bercadang untuk mengabungkan BRI dengan keperluan khusus negara-negara di Asia, Eropah, dan Afrika dan untuk memastikan bahawa Inisiatif tersebut melengkapkan kekuatan mereka. Oleh itu, BRI bukan hanya inisiatif China tetapi inisiatif bersama yang dibuat oleh masyarakat global. Sehubungan itu, China juga berjanji akan menyumbang tambahan RMB 100 juta kepada Dana Jalan Sutera.

Laporan daripada Kementerian Luar Negeri berkata Menteri Luar Don Pramudwinai mengambil bahagian dalam Kesambungan Dasar dan Strategi Pembangunan bagi perbincangan panel tematik di forum ini. Beliau menyokong Inisiatif dan memuji kejayaan China dalam masa yang singkat. Inisiatif itu patut mendapat sokongan daripada masyarakat antarabangsa untuk mencapai kerjasama menang-menang.

Encik Don menegaskan dasar dan agenda utama Thailand yang melengkapkan BRI, seperti Koridor Ekonomi Timur dan koridor ekonomi sub-serantau yang lain yang boleh dikaitkan dengan Koridor Ekonomi China-Indochina. Juga diketengahkan adalah dasar Thailand 4.0, Pembangunan Sumber Manusia melalui inovasi, dan Ekonomi Digital.

Beliau turut mengadakan mesyuarat dua hala dengan Menteri Luar China Wang Yi. Mereka bertukar-tukar pandangan mengenai isu-isu dua hala termasuk penerimaan Perdana Menteri Thailand untuk menghadiri BRICS (Brazil, Rusia, India, China dan Afrika Selatan) peristiwa yang berkaitan dengan sidang kemuncak itu pada bulan September 2017, serta isu-isu serantau yang lain yang mempunyai kepentingan bersama seperti Kerjasama Mekong - Lancang, ASEAN-AS, Laut China Selatan, dan Semenanjung Korea.

- Berita Diterbitkan: 22 Jun 2017